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Goedemiddag allen, 

Fijn dat ik u hier namens het college mag begroeten. 

We hebben wederom een mijlpaal bereikt en wel de formele oplevering van het bouwkundige 
deel van het nieuwe woonzorg complex “Ambla”. Op 8 mei 2023 stonden we hier gezamenlijk bij 
de feestelijke start van de bouwwerkzaamheden met de onthulling van het bouwbord. Vandaag 
staan we in een nieuw gebouw om de mijlpaal te vieren, waarbij een grote stap is gemaakt om een 
leven lang op Ameland te wonen.  

We sluiten met deze oplevering een bouwperiode van ruim een jaar af. Dit is een prachtig 
resultaat, gerealiseerd door Bouwbedrijf Dijkstra-Draaisma als hoofdaannemer voor het 
bouwkundige deel en Koninklijke Damstra/Faber & Wijnberg voor de installatietechniek. De bouw 
kende zijn uitdagingen, van problemen met de veerdienst tot lange perioden van regen. 
Desondanks is het toch gelukt om dit mooie resultaat te bereiken.   

Dit alles is mogelijk gemaakt door het prachtige ontwerp van Atelier 19 onder leiding van Sara van 
Popta en de unanieme positieve besluitvorming van onze gemeenteraad eind 2022. Zonder hun 
visie en steun hadden we dit niet kunnen realiseren. 

Als u hier op het terrein aankomt, ziet u dat er nog veel werk in uitvoering is. Er wordt hard gewerkt 
aan de infrastructuur, waarbij inmiddels een nieuwe weg is aangelegd vanaf de Fabrieksweg, 
parkeerplaatsen zijn gerealiseerd en er begint zich al een mooi beeld van het voorplein te vormen. 
De rest van het terrein wordt na de vakantieperiode afgerond. Zodra het complex is aangesloten 
op alle nutsvoorzieningen, staat niets meer in de weg om in november te verhuizen, echter om 
daadwerkelijk te kunnen verhuizen hebben we Liander als netbeheerder nog echt nodig de 
komende periode.  

Onze ouderenzorg verlener, de Kwadrant Groep, krijgt dan een geweldig onderkomen voor haar 
bewoners en personeel. Hoewel het in het begin even wennen zal zijn voor iedereen, ben ik ervan 
overtuigd dat we straks zullen zeggen: "Was dit maar 15 jaar eerder gebeurd." 

Het uitgangspunt van een leven lang op Ameland, tenzij, is heel belangrijk en wordt mede door het 
nieuwe gebouw ingevuld. Je wilt je niet voorstellen dat je familie naar het vasteland moet brengen 
als ze verzorging nodig hebben, en dat ze daar, praktisch zonder bezoek, moeten wonen. Dit is 
een voorbeeld die mensen vaak niet zien over wat op een eiland echt anders is.  

Als je kijkt naar de lange termijn voor deze locatie, een locatie van 0 tot 100, en ons 
accommodatie beleid wat we op dit moment onder handen hebben dan denk ik dat we met deze 
oplevering fase 1 hebben afgesloten  en dat we onze blik vooruit moeten werpen naar een tweede 
fase. 
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Namens het college van gemeente Ameland bedank ik iedereen die aan de bouw heeft 
bijgedragen – van de bouwvakkers en technici tot de ontwerpers en besluitvormers. Jullie inzet en 
harde werk hebben dit mogelijk gemaakt. Ook een woord van dank is op z’n plaats voor onze 
buren, sc Amelandia, Ons Hol met Eb en Vloed, Dorpsbelang Hollum en onze naaste bewoners. 
Zij allen hebben  ruim een jaar in deze bouwput gezeten.  De positieve grondhouding van iedereen 
was altijd het uitgangspunt en dat waarderen wij. 

Laten we vandaag genieten van deze mijlpaal en uitkijken naar de toekomst van Ambla. 

Dank u wel. 


